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آمادگی شهرداری برای هم اندیشی با شورا
معاون برنامه ریزی، توسعه سرمایه انسانی و امور شوراي شهرداری که در جلسه دیروز شورا حاضر 
بود، پس از استماع نظرات اعضای پارلمان شهری درباره بیانیه سازمان حراست، گفت: »بی تردید 
هدف شهرداری مقابله نیست و از تذکرات اعضا استقبال می کنیم و مواردی که وارد باشد نیز تلاش 
خواهیم کرد حل وفصل کنیم. جریانی که نه دوست دارد سر به تن ما باشد و نه سر به تن اعضا از 
هر موضوعی سوءاستفاده می کند و به عنوان بهانه ای برای هجمه قراردادن مدیریت شهری بهره 
می گیرد. بی تردید نمی خواهم از کار حراست دفاع کنم اما این بیانیه مربوط به کارهایی است که 
انجام شده. وقتی موضوعی در رسانه ها مطرح می شود، پاسخ آن نیز باید برای افکار عمومی منتشر 
شود.« لطف الله فروزنده با بیان اینکه قطعاً کاهش احساس فساد در میان شهروندان فرایندی دارد، 
عنوان کرد که به طور قطع مدیریت شهری جدید با انتصابات و برخورد با متخلفان نشان داده که با 
فساد برخورد کرده است. او با بیان اینکه برای برگزاری جلسه هم اندیشی با حضور شهردار تهران 
آمادگی داریم، گفت: »جریانی وجود دارد که نمی خواهد کلیت مدیریت شهری موفق شود و نباید 

بهانه دست این افراد بدهیم.«
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در جلسه دیروز تعدادی از اعضای پارلمان شهری 
به بیانیه ســازمان حراست شــهرداری تهران در 
راستای مبارزه با فساد واکنش نشان دادند. مهدی 
چمران، رئیس شورای شــهر  گفت که اگر کسی 
نقدی را مطرح می کند نیت خیری داشــته است 
و اینکه درخصوص موضوعــی چنین موجی ایجاد 
شود، اتفاق خوبی نیست. او با بیان اینکه هنوز انتظار 
صددرصدی ما برطرف نشــده اما ایرادات قابل رفع 
است و نیازی به کشــمکش در این زمینه نیست، 
تأکید کرد: »هم شــهرداری و هم ما آماده ایم که با 

صحبت منطقی، موضوعات را برطرف کنیم.« 

نظارت، وظیفه ذاتی شوراست
علی اصغــر قائمــی، عضو کمیســیون عمــران و 
حمل ونقل شــورا  هم نظارت را وظیفه ذاتی شورا 
دانست و عنوان کرد: »اعضا حق دارند با تشخیص 
خود و البته با رعایت انصاف، نظرات کارشناســی 
خــود را بیان کنند و ســلب این حق، ســلب حق 
مردم اســت. اینکه تذکرات اعضا براساس برداشت 
شخصی در یکی از خبرگزاری ها منتشر و منجر به 
صدور بیانیه شــود، نقض غرض است. تقاضا داریم 
فضای آزادی بیان به گونــه ای رقم نخورد که اعضا 
دچار خودسانسوری شــوند و از وظیفه خود شانه 

خالی کنند.«

نظرسنجی راهکار علمی
 ناصر امانی، رئیس کمیته تشکیلات و منابع انسانی 
شورا  با بیان اینکه فساد مسئله ای نیست که با تبلیغ 
و حرف زدن گفته شود، عنوان کرد: »بحث سلامت 
اداری و مبارزه با فساد یک احساس و وجدان عمومی 
اســت و مردم باید قلباً باورشان شــود و ذهنشان 
بپذیرد که در یک سازمان فســاد هست یا نیست. 
برای اینکه این احساس سنجیده شود در همه دنیا 
یک راهکار علمی وجود دارد و قبــلًا هم در ایران 
تجربه شده و آن هم نظرسنجی علمی و بی طرفانه 
است.« او با بیان اینکه این مصاحبه اتفاق عجیب و 
غریبی بوده است، یادآور شــد: »من این موضوع را 
اعلام کردم که ذهنیتی که درخصوص زمینه فساد 

وجود دارد مربوط به گذشــته است و از شهرداری 
تقاضا داشتم که ما را در جریان امور قرار دهند چون 
اقدام عملی ندیده ام اما این مسئله در فضای مجازی 

به گونه ای دیگر و به صورت بی سابقه منتشر شد.«

آستانه تحمل را بالا ببریم
 ســیدجعفر تشکری هاشــمی، رئیس کمیسیون 
عمران و حمل ونقل شــورا  هم به نقش شورا اشاره 

کرد و گفت: »نقش شــورا این است که ریل گذاری 
مناسبی داشته باشد و از مسیر خدمتگزاری به مردم 
خارج نشود. باید آستانه تحمل خود را بالا ببریم و 
سخنان یکدیگر را بشنویم و درخصوص ایرادات و 
اشکالات سخن گفت و چاره اندیشی کرد؛ تقاضای 
ما این اســت که شهرداری این مســئله را جبران 
کند و فضایی برای تعامل بین شــهرداری و شورا 

شود.«  فراهم 

جلسه مشترک شورا و شهرداری
حبیــب کاشــانی، خزانه دار شــورا هم تشــکیل 
جلســات مشــترک را ضروری دانســت و گفت: 
»اختلاف نظرهای شورا و شهرداری را می توان طی 
جلسات کوتاهی حل کرد و موضوع پیش آمده با 10 
دقیقه بحث قابل حل بود و نیاز نیست وقت مردم را 

بگیریم و تنش آفرینی کنیم.«

تنوع دیدگاه، نقطه قوت شورا
تنوع دیدگاه هم موضوعی بود که توسط زهرا شمس 
احســان، رئیس کمیته اجتماعی شورا مورد توجه 
قرار گرفت و عنوان کرد: »دســتگاه های نظارتی از 
زوایای متنوعی به موضوعات می پردازند و این تنوع 
دیدگاه یک نقطه قوت برای شورا محسوب می شود؛ 
بنابراین ضرورت دارد هم افزایی و هم گرایی بیشتری 
در زوایای بیرونی موضوعات با شــورا صورت گیرد 
تا منجر بــه ارائه بهتر کیفیت خدمات شــود.« در 
نهایت مهدی پیرهادی، رئیس کمیسیون سلامت 
و محیط زیست شورا هم پیشــنهاد داد: »بهتر بود 
چنین شائبه اي در جلسه هم اندیشی مطرح و مورد 

بحث و بررسی قرار می گرفت.« 

هم اندیشی شورا و شهرداری برای حل مسائل شهر
  ناصر امانی: صحبت هایم درباره مبارزه با فساد

در شهرداری تحریف شده است 
  مهدی چمران: موضوعات شهر تهران با گفت وگوی 

منطقی قابل حل هستند

زینب زینال زادهشورا
روزنامه نگار

خشک کردن عمدی تعدادی از درختان خیابان ولیعصر)عج( 
ازسوی مدیریت شهری و دستگاه قضایی درحال  پیگیری است

 کاشت 13چنار تنومند
جریمه مالک متخلف

شهرداری تهران موضوع خشــکاندن عمدی 13اصله درخت 
تنومند و با بن محیط بالا در محدوده چهارراه پارک وی خیابان 
ولیعصر)عج( را پیگیری کرده و مقرر شد به عنوان جریمه نخست، 
مالک متخلف 13اصله درخت تنومنــد را در همان موقعیت با 

نظارت کارشناسان سازمان بوستان ها بکارد.
به گزارش همشهری، رســیدگی به پرونده باغات تنها دستور 
جلسه دیروز پارلمان شــهری بود و ازاین رو رئیس شورای شهر 
تهران به موضوع قطع 13درخت در خیابان ولیعصر اشاره کرد 
و گفت: »مالک با هدف زیباتر شدن ساختمان اقدام به این کار 
اشتباه کرده است. چرا که درختان سبب زیبایی بیشتر ساختمان 
می شدند.« مهدی چمران با بیان اینکه اخطارهایی به مالک داده 
شده بود اما بی اعتنایی او سبب خشک شدن درختان شده است، 
تأکید کرد: »این موضوع در کمیسیون ماده ۷ بررسی و نتایج آن 
اعلام شده است اما باید توجه کرد مشکل ما فقط پرداخت جریمه 
نقدی قطع درختان و ازبین بردن آنها نیست. چرا که این کار جرم 
اســت و ما از مراجع قضایی و دادســتانی درخواست می کنیم 

مجازات لازم را براساس قانون اتخاذ کنند.«

صیانت از سرمایه های ملی
مدیرعامل سازمان بوســتان ها و فضای سبز شهر تهران هم در 
جمع خبرنگاران ضمن ابراز تأسف از قطع درختان با بیان اینکه 
قطع کردن و خشکاندن درختان جرم محسوب می شود و این 
مالک هم مرتکب جرم شــده اســت، گفت: »درختان خیابان 
ولیعصر باتوجه به بن محیط بالا، سرمایه ملی در حوزه فضای سبز 
محسوب می شوند و ازاین رو سازمان بازرسی کل کشور به این 
موضوع ورود کرده و خواسته برخورد قاطعی با متخلف شده و 
پرونده هم در دادستانی شعبه 3۷همچنان مفتوح است.« پرونده 
به کمیسیون ماده۷ ارســال و با اعمال ماده 4مقرر شده مالک 
به تعداد درختان خشکیده، درختان تنومند بکارد. علی محمد 
مختاری با بیان این مطلــب عنوان کرد: »شــهرداری تهران 
به هیچ عنوان در موضوع قطع درختان و خشــکاندن آنها کوتاه 

نخواهد آمد و با عوامل چنین اقداماتی برخورد خواهد کرد.« 

سیدجعفرتشکریهاشمی
رئیسکمیسیونعمران،حملونقل

وزارتکشــورجلســهایبرگــزارو
صورتجلســهایراتنظیمکــردهتایک
رامقطــار3واگنــهازخــطفــرودگاه
دهــد انتقــال قــم بــه را مهرآبــاد
درحالیکــهتهــرانبهســختینیازهای
خودرابرطــرفمیکند.تقاضــاداریم
هرچهسریعترشــهرداریتهرانمانع

ازایناقدامشود.

مهدیاقراریان
رئیسکمیسیوننظارتوحقوقی

نمایشـــگاه»هـمافـــــزا«بـــانگــــــــاه
حکمرانــیمردمــیدرمصلــیبرگــزار
شدهاستوازمدیرانشهریدرتمام
ســطوحتقاضادارمازایننمایشــگاه
بازدیــدکننــد.چــراکــهمیتــواناز
ظرفیتهایمردمیارائهشدهدراین
نمایشــگاهبرایحلمشکلاتشهری

استفادهکرد.
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شــهردارناحیــه۲منطقه۱۱ازآغــازطرح
انضبــاطشــهریوســاماندهیاصنــاف
خیابــانجوادیــان)قلمســتان(وقزویــن
شــرقیدرایــنناحیــهخبــرداد.ســجاد
ظریــفضمــناعــلامخبــرآغــازطــرح
ســاماندهیاصنــافدرمعابــراصلــی
ناحیه۲،گفت:دراینطرحبهوضعیت
۱۱۷واحدصنفــیدرخیابــانجوادیانو
۷۰واحدصنفیدرخیابانقزوینشرقی
رسیدگیوتذکراتشفاهیوکتبیلازم
بهاصنافدادهشدوبااصنافمتخلف

برخوردقانونیصورتپذیرفت.
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بــامصوبــهاصــلاحمحدودیتاســتقرار
صنایعدرشعاع۱۲۰کیلومتریپایتخت،
حجمتولیداستانتهران3برابرمیشود.
بهگفتــهمحســنمنصــوری،اســتاندار
تهــراندولــتمصوبکــردکــهلکههای
صنعتــیدرقالــب3۸شــهرکصنعتــی
خصوصــیفعالیتکنــد.بهاینشــکل
۱3هــزارواحــدصنعتــیمجــوزدارو
شهرســتان میشــود. ســازماندهی
فیروزکــوهنیــزازمحدودیــتشــعاع

۱۲۰کیلومتریمستثنیشدهاست.
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